
Møteprotokoll

Utvalg: Nordreisa Nærings- og kulturutvalg
Møtested: Formannskapssalen, Rådhuset
Dato: 09.02.2012
Tidspunkt: 09:00 – 15:30
Saksnr: PS 1/12 – PS 10/12

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Lidvart A Jakobsen Nestleder NOAP
Halvard Wahlgren Leder NOH
Hugo Bjørnnes Medlem NOSP
Eirik Kristiansen Nordreisa næringsforening
Morten Fredriksen Nordreisa Bondelag

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Hilde Anita Nyvoll MEDL NOAP
Trond Hallen Medlem NOFRP

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Øyvind Evanger Hilde Anita Nyvoll NOAP
Johanne Olaussen Trond Hallen NOFRP

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Beate Brostrøm Næringskonsulent

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.

______________________ _______________________
        Halvar Wahlgren Beate Brostrøm
                Leder       sekretær

______________________ _______________________
Eirik Kristiansen Øyvind Evanger



Orienteringer:

Nordreisa næringsforening v/Terje Eriksen orienterte om Næringsforeningens utfordringer og 
fremtidige muligheter. 

Drift av næringsforeningen bærer preg av at den i stor grad driftes av dugnadsinnsats. 
Servicenæringen er den største medlemsgruppen. Butikkgruppa klarer å få til litt felles 
aktiviteter. Vi sliter med oppmøte på årsmøter, og andre tiltak. Foreningen har mange bedrifter 
men nesten alle er små. Dugnad er ikke nok, hvis vi vil få til ting. 

Flere styremøter er avholdt. Lederen ønsker å gå av. Valgkomiteen jobber med å finne 
etterfølger.

Foreningen vurderer profesjons-deling av foreningen. Ser på muligheten å få til en stilling som 
kan ivareta tiltak. Men realistisk er det ikke, da kontingenten vil bli urimelig høy.

Næringsforeninga er aktiv på flere arenaer. Viser til LUEN prosjektet, der flere møtes. 
Statistikker på omsetning og tilstand i næringslivet for 2011 er ikke klare før i mars.

I 2010: 20 % handelsrelaterte reiser til Alta/ Tromsø. Påvirker ikke handelsnæringen så mye. 
Kan likevel se ut som om at handelslekkasjen til Tromsø vil være økende. Dette vil påvirke oss. 
Vi må møte dette. Vi må være annerledes enn de store kjedene, ved å dyrke vår unikhet. 
Sportsbutikkene rapporter at dårlig vinter er verre enn XXL etableringen. Det er noen kvaliteter 
her som gjør at vi klarer å holde på kunder. Hvilke er det? Handelen har nedgang nasjonalt også.

LUEN prosjektet har vært en kjempe satsing i forhold til oppmøte og engasjement. Veldig 
positiv til at de kommer hit, slik at bedrifter. Halti Næringshage har gjort en bra jobb med å 
legge til rette for dette. Kommunen må tilrettelegge for at disse arenaene skapes.

Tanker om 2012:
Optimisme i regionen. Flere store prosjekter som kan gi verdiskapning. Tuneller, 420 kV, 
Sørkjoshavn, reiseliv. Flere bedrifter har begynt å finne sammen for å være relevante 
underleverandører til de store satsingene. Innkjøpsstrategiene til de store selskapene gjør at de 
slipper inn lokale/nasjonale leverandører.

Finnmark: Det skjer så mye der, og vi vil merke dette; mineraler, energi, olje gass. Dette vil 
påvirke næringslivet her. Hva betyr det for Nord-Troms: pendlere, arbeidskraft. Sug etter
arbeidskraft til Finnmark. Kompetansen som etterspørres må ligge til grunn.

Kommunenes situasjon påvirker det lokale næringsliv. Da det offentlige er den største 
innkjøper. Vi har behov for at kommunen gir mulighet for at næringslivet kan få kontakt og bli 
hørt. ROBEK påvirker næringsliv og innbyggere.

Hva kan kommunen gjøre? 
Takker for at kan kunne komme for fortelle om utfordringer. Kommunen server innbyggere, 
kultur og næring, kunder. Hva kan kommunen gjøre for å styrke skjæringspunktene mellom 
disse. Parkering er et problem, vi får ikke stoppet reisende på veien. Sentrum som eksempel. 
Skilting er et problem. Kvænnes, man finner ikke Kvænnes. Hvordan stopper man folk? 
Informasjon om hva som fins her mangler.
Bruk Nasjonalparklandsbysatsingen som verktøy for å løse dette, er anbefalingen fra 
Næringsforeningen. Forskningsdagene tar for seg de saker som rører seg. Transport og logistikk. 



Samarbeid er nøkkelen for å vinne oppdrag. Påvirke skolene til å tilpasse at ungdom får riktig 
kompetanse.

Tilbakemelding fra utvalget:
Næringsforeninga behøver å være mer aktive i forbindelse med arrangement. 

Samarbeider næringsforeninga med videregående for å få riktig kompetanse til kommunen? 
Næringsforeninga har ikke kapasitet til å påvirke til ny kompetanse. 

Stedsutviklingsplanen bør revideres i forhold til Nasjonalparklandsbysatsingen. Lage naturlige 
stopp-punkt, som gir overblikk over hva vi kan tilby. Kommuneplanen er under utvikling. Det er 
mulig å revidere stedsutviklingsplanen. Kommunen skal være en helhetlig plan.

Vi har behov for en som jobber for Næringslivet. Kommunen har Næringskonsulenten som 
ivaretar næringsarbeidet fra det offentliges side.

Nasjonalparklandsby er eksklusiv status, og vi må bruke dette for alt det er verdt, sier Terje 
Eriksen.

Næringskonsulent Beate Brostrøm orienterte om Bedriftstilfredshet-undersøkelsen, 
Nasjonalparklandsbysatsingen og Omdømmeprosjektet. 

Det ble orientert om at det hver uke er møte mellom leder i Nærings- og kulturutvalget og 
næringskonsulenten. Dette for å sikre utvalgets politikk gjennomføres i næringssaker.

Det vil bli arrangert frokostmøte hvert Næring- og kulturutvalg. Her skal kommunen, politisk og 
administrativt, komme næringen i møte. Næringsforeningen var positiv til dette. 
Næringskonsulenten legger til rette for at Frokostmøte mellom politikere, administrasjonen og 
næringslivet blir arrangert 22. mars kl 8.30 i Kantina på Haltibygget. Det skal spesielt orienteres 
om støtteordninger, fondene og kriterier for å få støtte. 

Tema for frokostmøtene bestemmes i Nærings- og kulturutvalget.



                                        Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr

PS 1/12 Referat saker

RS 1/12 Delegert vedtak - Søknad om støtte til tjenester, 
rådgivning og veiledning for bønder i kommune 
2012.

2010/5664

RS 2/12 Søknad om sponsing til klubbkalender 2010/3727

RS 3/12 Nordreisa i Oppdrag Nord-Norge 2011/4746

RS 4/12 Tilskudd felling av rev 2011/4745

RS 5/12 Søknad om midler for å arrangere nissedag for 
barn og unge i Nordreisa

2011/3631

RS 6/12 Søknad om tilskudd fra næringsfondet til kjøp av 
tilhenger for dyretransport

2011/3768

RS 7/12 Forlengelse av transporttilskudd av fisk 2009/10372

RS 8/12 Landsbysykler 2011/2739

RS 9/12 Turneringsstøtte til Bakkebyturneringa Bakkeby 
IK

2011/3917

RS 10/12 Studium for politikere og næringsarbeidere 2011/3808

RS 11/12 Vedtak i Nordreisa kommunestyre om utbygging 
av fiber - Øvre Reisadalen

2010/3938

RS 12/12 Særutskrift - Etablererpakke 2011/3635

RS 13/12 Satsing på ivaretakelse av nyinnflyttede 2011/3449

RS 14/12 Bedriftsbasert turistinformasjonsportal; Opplev 
Reisa

2011/3639

RS 15/12 ***** ***** ***** ***** ***** X 2011/4437

RS 16/12 Delegert vedtak - støtte til kjøp av melkekvote, 
***** *****

X 2011/1679

RS 17/12 Delegert vedtak - støtte til kjøp av melkekvote, 
***** *****

X 2011/2412

RS 18/12 Delegert vedtak - støtte til kjøp av melkekvote, 
***** *****

X 2010/2329

RS 19/12 Etableringstilskudd og investeringstilskudd 
Fysioterapaut institutt

X 2011/4665

PS 2/12 Årsmelding 2011 Næringsutvalget 2012/330

PS 3/12 Forslag til reglement for Nordreisa nærings og 
kulturutvalg

2012/331

PS 4/12 Kommunikasjonsstrategi for Norges 2009/509



Nasjonalparklansdbyer

PS 5/12 Kompetanseløp for Landsbybedrifter 2011/3638

PS 6/12 Finansiering av kommunalandel 
Omdømmeprosjektet.

2009/7883

PS 7/12 Skisse Næringsstrategier for Nordreisa kommune 
2012-2015

2011/3635

PS 8/12 Tilskudd drift mottaksstasjoner i Nord-Troms 2009/10372

PS 9/12 Søknad om forprosjektstøtte- ***** ***** ***** X 2012/548

PS 10/12 Søknad om tilskudd ***** ***** X 2011/4640

PS 1/12 Referat saker

Saksprotokoll i Nordreisa Nærings- og kulturutvalg - 09.02.2012 

Behandling:

Enstemmig vedtatt. 

Vedtak:

Referatsaker tas til orientering

PS 2/12 Årsmelding 2011 Næringsutvalget

Rådmannens innstilling

Årsmeldingen er tatt til orientering.

Saksprotokoll i Nordreisa Nærings- og kulturutvalg - 09.02.2012 

Behandling:

Enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Årsmeldingen er tatt til orientering.

PS 3/12 Forslag til reglement for Nordreisa nærings og kulturutvalg

Rådmannens innstilling

Reglementet bes vedtatt av Nordreisa kommunestyre.



Saksprotokoll i Nordreisa Nærings- og kulturutvalg - 09.02.2012 

Behandling:

1. Øyvind Evanger(AP) foreslo følgende:

Paragraf 2, første linje, foreslås endret til: 
Nærings og kulturutvalget skal bestå av 7 medlemmer. Der det skal være 5 politisk valgte 
medlemmer og i tillegg 2 valgt fra næringslivet.

Enstemmig vedtatt.

2. Lidvart Jakobsen (AP) foreslår følgende:
Nærings og Kulturutvalget får overflyttet ansvarsområder fra Reglement for Oppvekstutvalget, 
som gjelder:

 Lov om Kulturminner (Kulturminneloven)
 Tippeloven

Enstemmig vedtatt.

3. Lidvart Jakobsen (AP) foreslår følgende:
Lov om kirke og kirkegårder og stedsnavn foreslås overflyttet fra Oppvekstutvalget til 
Driftsutvalget.

Enstemmig vedtatt.

Reglementet med endringsforslag.

Enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Paragraf 2, første linje, endres til: 
Nærings og kulturutvalget skal bestå av 7 medlemmer. Der det skal være 5 politisk valgte 
medlemmer og i tillegg 2 valgt fra næringslivet.

Nærings og Kulturutvalget får overflyttet ansvarsområder fra Reglement for Oppvekstutvalget, 
som gjelder:
• Lov om Kulturminner (Kulturminneloven)
• Tippeloven

Lov om kirke og kirkegårder og stedsnavn foreslås overflyttet fra Oppvekstutvalget til 
Driftsutvalget.

Reglementet med endringsforslag bes vedtatt av Nordreisa kommunestyre.

PS 4/12 Kommunikasjonsstrategi for Norges Nasjonalparklansdbyer

Rådmannens innstilling

1. Kommunikasjonsstrategi for Norges Nasjonalparklandsbyer vedtas som strategier for det 
videre arbeidet med Nasjonalparklandsbyen Storslett.



2. Det foretas endringer i lokal administrasjon av satsingen i henhold til punkt 2- 5, 
beskrevet i saksfremlegget.

Saksprotokoll i Nordreisa Nærings- og kulturutvalg - 09.02.2012 

Behandling:

Halvar Wahlgren (H) foreslår følgende endringer:
1. Punkt 2 foreslås endret til:

Det foretas endringer i lokal administrasjon av satsingen i henhold til punkt 2- 4, beskrevet i 
saksfremlegget.

Enstemmig vedtatt.

2. Landsbyvaktmester- stillingen beskrevet i saksfremleggets punkt 5, ivaretas av 
Uteseksjonen.

Enstemmig vedtatt.

Vedtak:

3. Kommunikasjonsstrategi for Norges Nasjonalparklandsbyer vedtas som strategier for det 
videre arbeidet med Nasjonalparklandsbyen Storslett.

2 Det foretas endringer i lokal administrasjon av satsingen i henhold til punkter:
a. Det administrative ansvaret og drift av Landsbyrådet bør fortsatt ligge hos 

Næringskonsulenten, men i kun 20 % stilling.
b. Landsbyrådets sammensetning bør revideres i forhold til nye fokusområder i 

Kommunikasjonsstrategien.
c. Vertskap, kompetanse, markedsføring og profilering vil overføres til 

Helårsvertskap-prosjektet. (Søkes om midler fra Troms Fylkeskommune i tillegg 
til Verdiskapningsprogrammet for Natur). Denne vil dekke om lag 30 % stilling 
til NPLB i to år. Dette prosjektet er underlagt Næringskonsulenten.

3 Landsbyvaktmester- stillingen beskrevet i saksfremleggets punkt 5, ivaretas av  
Uteseksjonen.

PS 5/12 Kompetanseløp for Landsbybedrifter

Rådmannens innstilling

 Næringsutvalget setter av kr 10 000 til kompetanseheving for Landsbybedrifter.
 Vedtaket er gyldig ut 2011.
 Videreføring av Landsbybedrifter i 2012, vedtas i Sak: Reiselivssatsing i Nordreisa.

Saksprotokoll i Nordreisa Nærings- og kulturutvalg - 09.02.2012 

Behandling:

Enstemmig vedtatt.



Vedtak:

 Næringsutvalget setter av kr 10 000 til kompetanseheving for Landsbybedrifter.
 Vedtaket er gyldig ut 2012.
 Videreføring av Landsbybedrifter i 2012, vedtas i Sak: Reiselivssatsing i Nordreisa

Saksprotokoll i Nordreisa formannskap - 25.11.2011 

Behandling:

Sigrund Hestdal (AP) fremmet følgende forslag: Saken utsettes og oversendes Nærings- og 
kulturutvalget. 

Det ble stemt over utsettingsforslaget. Forslaget enstemmig vedtatt. 

Vedtak:

Saken utsettes og oversendes Nærings- og kulturutvalget. 

PS 6/12 Finansiering av kommunalandel Omdømmeprosjektet.

Rådmannens innstilling

1. Næringskonsulenten frikjøpes i 20 % stilling i 3 år, til prosjektmedarbeider stillingen, 
med virkning fra september 2011.

2. Det avsettes kr 72 000 hvert år i 3 år i Driftsbudsjettets post:14300 325 4720 til 
Prosjektet Omdømmebygging, for å dekke egenkapitalkravet i prosjektperioden.

Saksprotokoll i Nordreisa Nærings- og kulturutvalg - 09.02.2012 

Behandling:

Enstemmig vedtatt.

Johanne Olaussen søker om permisjon 1 time. Innvilget.

Vedtak:

1. Næringskonsulenten frikjøpes i 20 % stilling i 3 år, til prosjektmedarbeider stillingen, 
med virkning fra september 2011.

2. Det avsettes kr 72 000 hvert år i 3 år i Driftsbudsjettets post:14300 325 4720 til 
Prosjektet Omdømmebygging, for å dekke egenkapitalkravet i prosjektperioden.



PS 7/12 Skisse Næringsstrategier for Nordreisa kommune 2012-2015

Rådmannens innstilling

1. Skisse Næringsstrategier for Nordreisa Kommune 2012-2015 vedtas som et ledd i 
kommunens offensive næringspolitikk.

2. Skissen skal danne grunnlag for næringsarbeidet i kommunen for kommende år og skal 
danne ramme for utviklingen man ønsker.

3. Næringskonsulent- tittelen foreslås endret til Næringsutvikler.

Saksprotokoll i Nordreisa Nærings- og kulturutvalg - 09.02.2012 

Behandling:

Forslag til endring i punkt 1. fra Eirik Kristiansen (Nordreisa Næringsforening):
1. Det utarbeides et eget punkt om handels- og service næringen. Disse er viktig for 

Nordreisa og Storslett som regionsenter og i rollen som vertskapskommune.
b. Årlig kommunal servicepris som tiltak. Revidere og tilpasse stedsutviklingsplanen i 
forhold til dagens situasjon, parkering, bedre utnyttelse av næringsarealer i sentrum.

Forslaget skal legges frem ved neste nærings- og kulturutvalg.

Enstemmig vedtatt.

Forslag til endring fra Lidvart Jakobsen (AP):
Fokusområder på punkt Næringsrettet planlegging:
Næringskonsulenten prioriterer:
Reiselivssatsingen: Opplev Reisa
Nasjonalparklandsbyen
Omdømmeprosjektet
Tornedalsrådets næringsgruppe.
Stedsutviklingsplanen
Sørkjosen Havn
Bedriftsutvikling i Landbruket

Enstemmig vedtatt

Rådmannens innstilling med endringer.

Enstemmig vedtatt.

Johanne Olaussen tilbake i møte.

Vedtak:

1. I «Skisse til Næringsstrategier for Nordreisa kommune» skal det utarbeides et eget punkt 
om handels- og service næringen. Disse er viktig for Nordreisa og Storslett som regionsenter og 
i rollen som vertskapskommune.

b. Årlig kommunal servicepris som tiltak. Revidere og tilpasse stedsutviklingsplanen i 
forhold til dagens situasjon, parkering, bedre utnyttelse av næringsarealer i sentrum.

Forslaget skal legges frem ved neste nærings- og kulturutvalg.



Fokusområder på punkt Næringsrettet planlegging:
Næringskonsulenten prioriterer:

 Reiselivssatsingen: Opplev Reisa
 Nasjonalparklandsbyen
 Omdømmeprosjektet
 Tornedalsrådets næringsgruppe.
 Stedsutviklingsplanen
 Sørkjosen Havn
 Bedriftsutvikling i Landbruket

2. Skissen skal danne grunnlag for næringsarbeidet i kommunen for kommende år og skal 
danne ramme for utviklingen man ønsker.
3. Næringskonsulent- tittelen foreslås endret til Næringsutvikler.

Saksprotokoll i Nordreisa formannskap - 25.11.2011 

Behandling:

Sigrund Hestdal (AP) fremmet følgende forslag: Saken utsettes og oversendes Nærings- og 
kulturutvalget. 

Det ble stemt over utsettingsforslaget. Forslaget enstemmig vedtatt. 

Vedtak:

Saken utsettes og oversendes Nærings- og kulturutvalget. 

PS 8/12 Tilskudd drift mottaksstasjoner i Nord-Troms

Rådmannens innstilling

1. Nordreisa kommune innvilger tilskudd i 2012 så lenge Troms Fylkeskommune bidrar 
med 50 %.

Saksprotokoll i Nordreisa Nærings- og kulturutvalg - 09.02.2012 

Behandling:

Enstemmig vedtatt.

Johanne Olaussen søker om permisjon. Innvilget.

Vedtak:

2. Nordreisa kommune innvilger tilskudd i 2012 så lenge Troms Fylkeskommune bidrar 
med 50 %.



PS 9/12 Søknad om forprosjektstøtte- ***** ***** *****

PS 10/12 Søknad om tilskudd ***** *****


